
Na dnešnom podujatí - vernisáži výstavy ilustrátorky Oľgy Bajusovej ste vystúpili s
dramatizáciou na motívy knihy Slncové dievčatko. Prečo ste si vybrali práve tento
titul, čím je v rámci autorkinej tvorby výnimočný?

Slncové  dievčatko  sme  si  vybrali  preto,  lebo  sa  tak  volala  vernisáž  výstavy  a  táto
rozprávka nie je až tak deťom známa. Našou dramatizáciou sme chceli deťom priblížiť
krásny príbeh o materinskej láske. Zároveň ilustrácie k tejto rozprávke sú veľmi pôvabné a
nežné. Len potvrdzujú autorkine slová. 

Aké sú Vaše dojmy z podujatia, aké boli reakcie detského publika?

Dojmy  sú  úžasné,  deti  boli  skvelé  -  inteligentne  reagovali.  Naše  predstavenia  či
dramatizácie sú vždy interaktívne, detí sa pýtame na otázky, zapájame ich. Tak to bolo aj
na dnešnom podujatí - pýtali  sme sa žiakov, či vedia, čo to znamená vernisáž výstavy
ilustrácií  -  tri  ťažké slová.  Bez problémov nám odpovedali.  Zároveň nám povedali,  na
akých rôznych výstavách už boli.  To len potvrdilo,  že Piešťanské deti  sú veľmi múdre,
majú záujem o kultúru,  literatúru, sú vnímavé.  A tento typ  podujatia je  pre nich dobre
strávený čas a nie len "uliatie" sa z vyučovania. 


